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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/34 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-2 
Rijeka,  06. 02. 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 11. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
11. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 28.01.2020. godine (utorak) s početkom u 19:00 

sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 10. sjednice VMO Gornji Zamet održane 30.12.2019. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 
 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
 
1. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu VMO Gornji Zamet za 2019. godinu 
2. Pripreme za realizaciju programske aktivnosti Doček Zametskih zvončara i maškara 
3. Tekuća komunalna i prometna problematika 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević informirao je vijećnike o potrebi usvajanja godišnjeg 
Izvješća o radu VMO Gornji Zamet za 2019. godinu. Vijeće je u periodu od 1. siječnja do 31. prosinca 
2019. godine održalo 10 sjednica s ukupno 49 točaka dnevnog reda. U sklopu Programa rada i 
Financijskog plana VMO Gornji Zamet uspješno su realizirane programske aktivnosti Dan Mjesnog 
odbora, Doček Djeda Božićnjaka te redovna aktivnost VMO. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili godišnje Izvješće o radu VMO Gornji Zamet za 2019. 
godinu. 
 
AD 2 
 
G. Kovačević informirao je vijećnike o pripremama za realizaciju programske aktivnosti Doček 
Zametskih zvončara i maškara u suradnji s KUD Zametski koren i Restoranom „Morčić“. U ponedjeljak, 
24. veljače Zametski zvončari i maškare u svom tradicionalnom obilaskom obići će ulice Gornjeg 
Zameta dok će Halubajski zvončari na Gornji Zamet stići u utorak, 25. veljače. Za sve zvončare, 
maškare i goste pripremit će se prigodni domjenak i okrjepa. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 3 
 
3.1. G. Kovačević kratko je s vijećnicima prokomentirao primijećena 2 izokrenuta prometna ogledala, 
jedno na raskrižju ulica Bogomira Ćikovića Marčeva i Vladivoja i Milivoja Lenca, kod autobusne stanice, 
te jedno na raskrižju ulica Vladivoja i Milivoja Lenca i Milice Jadranić. 
 
Zaključak: Predmetni nedostaci prijavljeni su nadležnima, TD Rijeka promet te su sanirani u 
kratkom roku. 
 
3.2. G. Zelenović informirao je vijećnike kako je TD Rijeka promet prijavljen uočeni nedostatak 
prometnog znaka o jednosmjernosti prometa u Ulici Franje Pilepića Pavina u blizini k.br. 24C. Naime, 
kako su na strujnom stupu izvršeni radovi montaže ormarića tako je zbog potreba izvršenja radova 
skinut i prometni znak. Kako nakon završetka radova prometni znak nije vraćen na svoje mjesto ovaj 
upit proslijeđen je nadležnima te je potrebni prometni znak ponovno postavljen na svoju poziciju.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.3. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o zaprimljenom upitu građana o problemu s lokacijom sata 
za vodu u Ulici Milice Jadranić, k.br. 33B, 33C, 33D i 33E. Sat za vodu trenutno se nalazi na ulazu u 
ulicu, a trebao bi biti spušten do kuće. Povremeni problem predstavlja pucanje cijevi te sanacija iste. S 
ovim upitom MO Gornji Zamet obratio se nadležnima, KD VIK Rijeka te je zaprimljeno sljedeće 
očitovanje: Premještaj obračunskih vodomjera za građevine na adresi Milice Jadranić 33B, 33C, 33D i 
33E bit će moguće izvršiti u sklopu radova na izgradnji vodno-komunalne infrastrukture koji će se 
provoditi u okviru EU projekta naziva „Poboljšanje vodno-komunalne infrastrukture na području 
anglomeracije Rijeka“. Točna dinamika realizacije svakog pojedinog dijela projekta kojim će ukupno 
biti izgrađeno 217 kilometara kanalizacije i 125 crpnih stanica s istovremenim izvođenjem radova na 
oko 100 kilometara javne vodoopskrbe, bit će poznata nakon provedenog postupka javne nabave i 
ugovaranja izvođenja radova. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.4. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana o sanaciji oštećenog i nagnutog 
prometnog znaka s imenom ulice – Pilepići (gornji dio). Zahtjev za sanacijom proslijeđen je nadležnima, 
TD Rijeka promet. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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3.5. G. Zelenović ukratko je informirao vijećnike o sastanku održanom u gradskoj vijećnici Grada Rijeke 
22. siječnja o.g. na temu nove individualne (jednom godišnje besplatne za svako kućanstvo) usluge 
KD Čistoća – odvoz glomaznog otpada u količini do 2 m3 godišnje na obračunskom mjestu korisnika 
usluge. Sastanak je organiziralo KD Čistoća s ovlaštenim predstavnicima Vijeća MO s područja Grada 
Rijeke. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.6. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o ponovljenom upitu građana gornjeg dijela Ulice Pilepići o 
mogućnosti postave jednog spremnika za komunalni otpad u donjem dijelu ulice. Prema zaprimljenim 
informacijama susjedi su se usuglasili oko mjesta njegove postave. Vijeće MO Gornji Zamet već je 
sukladno prijedlogu građana zatražilo postavu ovog kontejnera od Komisije za postavljanje predmeta 
i privremenih objekata na području Grada Rijeke o čemu je bilo riječi na 6. sjednici VMO Gornji Zamet. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni da se dogovori i organizira terenski sastanak s predstavnikom 
TD Rijeka promet na ovu temu, a radi izvida na terenu kao i aktualne prometne problematike u 
naselju. 
 
3.7. G. Kovačević upoznao je vijećnike s prijedlogom građana za premještanjem znaka s imenom ulice 
na ulazu u Plješivičku ulicu. 
 
Zaključak: Prijedlog će se razmotriti na narednom terenskom sastanku s TD Rijeka promet i 
zatražiti službeno mišljenje. 
 
AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednik VMO Gornji Zamet  

       Krunoslav Kovačević 

 


